

Safatome



REYADAH
GROUP

صحتك هدفنا
Your health
is our goal



SafaHome

ما هو سر تميز منتجات صفا هوم؟

- صفا هوم هي إحدى شركات ريادة جروب للابتكار والتطوير، وهي متخصصة في تطوير الابتكارات سواء للأفراد أو الشركات والمؤسسات، وتهدف إلى إيجاد الحلول لأهل الصناعة في وضع حلول مبتكرة، ولذلك صفا هوم ليست شركة تقليدية، بل هي مهتمة في جذب الابتكارات من كل أنحاء العالم في مجال الطب البديل وتطويرها من خلال كادرها المحترف، وتتميز بما يلي:
- كادر خبير في مجاله: يتألف من أساتذة جامعيين في الصيدلة وأطباء ومختصين وكيميائيين وخبراء أعشاب طبية.
 - يقوم كادر التطوير والأبحاث وتطوير المنتجات باستخدام المواد الخام التي ترفع من تأثير بعضها البعض.
 - منتجاتنا لا تحتوي على مواد حافظة وصبغات ومطعمات ومعطرات.
 - يتم استخدام مواد خام بالجودة الدوائية في الإنتاج.

What is the secret of Excellence Safa Home products?

Safa Home is one of the reyadeh group companies in the field of innovation and development. It is specialized in developing innovations for innovators and companies and finding solutions for the industry in developing innovative solutions. SafaHome is not a traditional company. It is interested in attracting all innovations from all over the world and developing them through its professional staff. Our Features:

- Expert Staff in their Fields: Full prof in the pharmacy chemists and aromatic herbs experts .
- While The research and development and production development teams work on the formulations they use the raw materials that complement each other.
- Our products do not contain preservatives colorants sweeteners and flavors.
- The raw materials used in production are of pharmaceutical quality.



Safatome



GARLIC VINEGAR

Garlic is one of the best types of natural vinegar used because it retains its qualities, because it is a protective food for the body, Garlic vinegar is a natural antibiotic for the body, attacking most of the lesions that may affect the body, and rid the body of the damage of medicines and unhealthy foods.

It is used in the treatment of blood pressure, which works to prevent high blood pressure is recommended pressure diseases, it helps to reduce blood pressure.

Garlic vinegar is used for the treatment of heart disease: and one of the best types of vinegar, it works to dissolve deposits, and dissolves harmful cholesterol in the body and rid of high cholesterol in the blood

خل الثوم

يعد خل الثوم من أفضل أنواع الخل الطبيعية المستخدمة وذلك لأنه يحتفظ بصفاته الأصلية، وذلك لأنه من أغذية الوقاية للجسم، فيعتبر خل الثوم بمثابة مضاد حيوي طبيعي للجسم، يقوم بهاجمة معظم الآفات التي قد تصيب الجسم، ويخلص الجسم من أضرار الأدوية والأطعمة الغير صحية.

يستخدم في الوقاية من ارتفاع ضغط الدم فينصح به لمرضى الضغط فهو يساعد على تخفيض ضغط الدم، يستخدم لعلاج أمراض القلب: فهو يعمل على إذابة الترسبات، ويذيب الكوليسترول الضار



Safahome



Apple cider vinegar

Thanks to its bicarbonate ions, it facilitates digestion and helps to lose weight.

The metal in it keeps the body balanced.

The high calcium content of apple cider vinegar helps to resist bone erosion in the body, which can occur in older ages..

خل التفاح

نحن ننتج أفضل أنواع الخل العضوي ، وهو أحد أفضل أنواع التفاح المزروع في المزارع العضوية. يحمل شهادات محلية ودولية. يتم تحضيرها بطريقة التخمير الطبيعية دون تدخل كيميائي ، لذلك يستغرق أكثر من عام ، مما يجعله عال التركيز مما يساعد باستخدامه في علاج العديد من الأمراض. وبفضل أيونات بيكربونات التي يحتويها يسهل الهضم ويساعد على تخفيف الوزن. وبفضل المعادن الذي يحتويه يحافظ على توازن الجسم.



SafatHome



Ginger vinegar

Feel after eating activity and recovery and useful in increasing sexual ability

خل الزنجبيل

يشعر بعد تناوله بالنشاط والانتعاش، ويفيد في زيادة القدرة الجنسية.



Safatome



Hawthorn Vinegar

This vinegar is made from the fruits of hawthorn through natural fermentation, Because of its benefits to health , The most important treatment of heart disease.

خل الزعرور

هذا الخل مصنع من ثمار الزعرور من خلال التخمير الطبيعي، لما لهذه الثمرة من الفوائد الصحيّة، من أهمها: علاج أمراض القلب.

Safalome



Safarhome



KAŞRELAX



Happiness hormone increases. Depression, panic attacks due to all the complaints. Loss of appetite, insomnia or excessive sleeping habits. Memory helps in strengthening and stress .

يرفع هرمون السعادة . يخفف جميع الشكاوي المتعلقة بداعي للذعر الارق او عادات النوم المفرط

Safatome



KAŞCLEAN

Appetite is closing. Burning fat permanently . It tightens of metabolism hizlandiriyor . zayıfla that . Cholesterol helps balancing .Eliminate cellulite. Physical vitality is effective from damage.

NOTE: pregnant, breastfeeding can not use those wounds and intestines.

يسد الشهية . حرق الدهون بشكل دائم . يسرع عملية الايض . يشد المنطقة الضعيفة . يساعد على توازن الكوليسترول . والقضاء على السيلوليت . الحيوية الجسدية فعالة من التلف
تحذير : الحمل , الرضاعة الطبيعية لا يمكن استخدام تلك الجراح والامعاء


Safarhome



KAŞROMA



Rheumatic diseases and it helps in rheumatic joint diseases. It reduces joint arthritis. Reduce bloating and fluid loss in the joints .

فعال في حل مشاكل الروماتيزم والام المفاصل يقلل من تكلس العظام , يقلل الانتفاخ والتورم

Safahome



KAŞPANAX

The opening of the occluded vessel.
strengthening the immune system.
the case of fatigue and exhaustion.
The disappearance of intravascular plaque.
Hypertension and Cholesterol helps in height .

بفتح انسداد الشرايين . مقوي للجسم ويساعد على النشاط . يخفض الضغط
والكوليسترول .

Safarhome



KAŞREİŞİ



karaciğer, akciğer, kan ve rahim kanser- inin çoğalmasını engeller. Beyin tümörünün çoğalmasını engelleyici kanser mikrobunu baskılayıcı ve vücut direncini arttırmaya yardımcı olur .

يعالج مشاكل الكبد والرئة والدم , وتمنع انتشار سرطان المبيض . تثبيط نمو الاورام في الدماغ .
قمع الجراثيم السرطان ويساعد على تحسين مقاومة للجسم

Safahome



KAŞROMA



Rheumatic diseases and it helps in rheumatic joint diseases. It reduces joint arthritis. Reduce bloating and fluid loss in the joints .

فعال في حل مشاكل الروماتيزم وألام المفاصل يقلل من تكلس العظام , يقلل الانتفاخ والتورم


Safatome



KAŞHEPA

Fatigue, loss of appetite, fatigue, problems in cell regeneration in the liver. Hepatitis B and hepatitis C illness. Fatty liver is effective in relieving the problem .

يساعد على تجديد الحجات الكبدية , يستخدم في حالات الخمول والإرهاق وقلة الشهية وأمراض الكبد البني والسي



SafatHome



PROPOLIS

Natural antibiotic

Propolis is known as a powerful anti-bacterial, anti-viral and anti-Fungi substance.

Clinical research has shown positive effects of natural antibiotic Propolis on the immune system when used regularly.

البروبوليس

مضاد حيوي طبيعي

يعرف البروبوليس على انه مادة ذات فعالية قوية مضادة للجراثيم والفطريات والفيروسات. اثبتت الأبحاث السريرية وجود تأثيرات إيجابية للبروبوليس المضاد الحيوي الطبيعي على الجهاز المناعي عند استخدامه بشكل منتظم.



Safatome



SPIRULINA

Natural strength for lightweight people

Helps to control weight and burn fat by Gamma Linoleic Acid which is found in its content. Rich in omega 6-9 which supports in strengthening the immune system.

سبيرولينا

قوة الطبيعية للوزن الخفيف

تساعد على التحكم بالوزن وحرق الشحوم بفضل حمض جاما لينوليك الموجود في محتواها. غنية بـ اوميغا - 9 0 6 وتقدم الدعم في تقوية الجهاز المناعي.

Safatome





SafaHome

ENG PASTE WITH EPIMEDIUM DAY

Product was specially prepared from herbal medicine because of the accumulation of 2000 years experience of ancient medicine and with the discoveries of modern medicine, this product is considered a source of energy and healing and a supportive product.

معجون الجنسنج مع ابيميد يوم

عد هذا المنتج خصيصاً من الأدوية العشبية نتيجة تراكم خبرات 2000 عام من الطب القديم ومع اكتشافات الحديث أعتبر هذا المنتج مصدراً للطاقة والشفاء ومنتج داعم للجهاز المناعي .



Safahome

MORINGE OLEIFERA MIXTURE

Moringa pilant is rich in vitamins and minerals, strengthens the immune system therefore your risk of getting sick decreases with the help of 14 kinds of minerals and 7kinds of vitamins

معجون المورينغا

يعد هذا المنتج غني بالفيتامينات والمعادن إذ أنه يحتوي على 14 نوعاً من المعادن و7 أنواع من الفيتامينات

فلذا هو يقوي جهاز المناعة وبالتالي ينخفض خطر الإصابة بالأمراض


Safahome


Safahome

REYADA
GROUP

WhatsApp +90 534 384 62 44

info@safahome.net



info@reyadahgroup.net

www.safahome.net



www.reyadahgroup.net

 Reyada Group
Oruçreis Mahallesi Tekstil Kent Caddesi Mo:12
Koza Plaza A Blok Kat:5 No:19-20 Esenler, İstanbul / Türkiye